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nr. Categorie 

vraagsteller 
Samenvatting vraag/opmerking inwoner Vraag 

categorie 
Terugkoppeling gemeente Waalwijk 

1 Bewoner 

Villa Dotterbloem  

• Aan noordzijde van het pad een prullenbak 

/honden 
 

• Afsluiten parkeerplaats aan einde Villa DB 

 
 

• Start pad van noordzijde verleggen naar 
westzijde 
 

• Goede verlichting. Bomen niet te donker 
(voorkomen van hangplek) 

 

Afval 

 
 
Veiligheid 

 
 
Looproute 
 
 
 
Veiligheid 

We plaatsen bij de ingangen van het parkje een 

prullenbak. 
 
We bekijken hoe we het doorrijden met auto’s 

kunnen voorkomen. 
 
Wij zullen het pad zo goed mogelijk aansluiten op de 
doorgaande looproute om zo functioneel mogelijk te 
zijn. 
 
Het licht rondom het groengebied is nu voldoende. 

We gaan het wandelpad tussen de huizen niet 
verlichten. Dat doen we nergens op Landgoed 
Driessen. 
 
 

2 Bewoner  
Korenmolen  

• Bestaande bomen in Korenmolen graag 
behouden. In die boom zitten bijv. veel vogels. 
 
 
 

• Slingerpad in ontwerp laten vervallen 
 

 
 
 

• Het onderhoud van het groen beter bijhouden. 
 
 

 
 

Groen 
 
 
 
 

Looproute 
 

 
 
 
Groen 
 
 

 
 

 
 

We houden het bestaande mooie groen in het 
beplantingsplan. We moeten wel opletten dat bomen 
niet te hoog worden, zodat ze de wind voor de molen 
niet in de weg zitten. 
 

Net zoals op Landgoed Driessen is het ook hier 
gewenst om een wandelpad aan te leggen, zodat 

mensen een korte wandeling kunnen maken door de 
natuurlijke omgeving.  
 
Het huidige groengebied is nu grotendeels in 
particulier eigendom. Nadat het aan de gemeente 
wordt gegeven, wordt het een deel van het groene 

gebied van de gemeente en wordt het verzorgd zoals 
ander groen op Landgoed Driessen.  
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• Meer groen in de Korenmolen. Laurierstruiken  

eruit ander groen erin, liefst bomen. 
 

Groen Met de herinrichting van het groengebied zullen we 
ook kijken naar mogelijke verbeteringen in de 
beplantingsvakken van de Korenmolen. 

 
 

3 Bewoner 

Korenmolen  

• Graag langs het gehele pad straatverlichting 

aanleggen. i.v.m. veiligheid. 
 
 
 
 

• Bij de nieuwe aansluiting geprojecteerd pad 
achter in de Korenmolen graag een afvalbak 

plaatsen i.v.m. hondenpoep. 
 

• Bij aansluiting Oudestraat/voetpad: gevaarlijke 
situatie. Hier is geen trottoir aanwezig. Het 
betreft een drukke rijbaan waar het ’s-avonds 
erg donker is omdat er alleen aan de overkant 

straatverlichting aanwezig is. 
 

• Graag meer/ander groen in de Korenmolen. 
Suggestie bloeiende planten, meer kleur variatie.  

 

Veiligheid 

 
 
 
 
 
Afval 
 

 
 
Veiligheid 
 
 
 

 
 
Groen 

Het struinpad is een alternatieve en recreatieve route 

en vormt in feite geen onderdeel van straat. Het 
vormt geen onderdeel van noodzakelijke 
loopverharding. Straatverlichting zou daar eerder 
storend werken richting de omgeving.  
 
We plaatsen bij de ingangen van het parkje een 
prullenbak. 

 
 
We passen de looproute aan en komen daarmee niet 
meer op de doorlopende Oudestraat uit. 
 
 

 
 
Zie antwoord eerdere vraag onder nummer 2 
 

4 Bewoner 

Dye Sprancke 

• Meerwaarde looppad is er niet en het looppad 

komt uit op een drukke straat (onveilig). 
Voorstel om het onderste deel van het looppad 
bij de molen om te buigen richting de 
doodlopende weg voor de nieuw te bouwen 
woningen. Daarmee ook de picknickbank ten 
zuiden van de nieuw te bouwen woningen 

plaatsen. 
 

Wandelpad We passen de looproute aan en komen daarmee niet 

meer op de doorlopende Oudestraat uit. Daarmee 
verplaatsen we ook de picknickset naar een andere 
locatie.  
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5 Bewoner 
Dye Sprancke 

 
 

• Slingerpad tast privacy van bewoners aan, geeft 
overlast door honden, fietsers en drugsdealen. 

 
 
 

• Op Landgoed Driessen lopen door wadi’s geen 
paden; waarom hier wel. Er is al een voetpad 20 
meter ten westen van geplande pad. 
 
 
 

• Wanneer pad toch moet komen dan geen 

aansluiting op rijbaan Oudestraat omdat deze 
gevaarlijk is en daar geen voetpad aanwezig is.  
Voetpad beter op de oostzijde aansluiten met 
daarbij ook de picknickplaats en afvalbak. 
 

• Bosschages hoger dan één meter voor privacy 

 

Overlast 
 

 
 
 

Wandelpad 
 
 
 
 
 
Wandelpad 

 
 
 
 
 
Overlast 

Deze stelling delen wij niet met u. Het gaat niet om 
een achtertuin maar een openbare ruimte, die we zo 

praktisch mogelijk willen inrichten voor alle 
buurtbewoners. 
 

Op Landgoed Driessen zijn er verschillende wadi’s 
waar een wandelpad langs loopt. Bij het maken van 
dit groengebied komen er een paar kleine wadi’s en 
poeltjes en gaat het wandelpad door geen enkele 
wadi.  
 
Zie antwoord op dezelfde vraag onder 3. 

 
 
 
 
 
Bij het maken van het beplantingsplan houden we zo 

goed mogelijk rekening met wat mensen kunnen zien 
en de hoogte waarop ze dingen kunnen zien. Zodat 
het voor iedereen prettig blijft.  

6 Molenaar 

Dye Sprancke 

• Graag het huidige erf van de molen, dus het 

vierkante gedeelte afgekaderd door het 
molenpad, de Oudestraat, de rechte afscheiding 

met de naastliggende percelen, handhaven zoals 
het altijd was en is geweest, in plaats van een 
ronde afgesloten haag rondom het molenerf. Dat 
heeft de meest natuurlijke en ook historisch 
juiste uitstraling die bij een molen (dus ook 
deze) hoort. Het voorlopig plan wat er nu ligt 

creëert een nieuwe omgeving die totaal niet ‘des 
molens’ is. 

 

Vormgeving 

groenelement 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

Wij denken dat de meeste molens helemaal vrij staan 

in het landschap. Meestal is er genoeg natuurlijke 
ruimte eromheen, wat de veiligheid van 

voorbijgangers niet in gevaar brengt. Op verzoek 
hebben we gedacht aan een soort hek dat je kunt 
sluiten en bedekt is met groen. We kunnen de vorm 
van dat hek in het ontwerp veranderen van rond naar 
vierkant, als dat nodig is. 
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• De veiligheid is één van de redenen om ook de 

bebouwing niet te kort op de molen te situeren. 
Het is onwenselijk om in de veiligheidszone  van 

een draaiende / malende molen wandelaars uit 
te nodigen daar te gaan lopen, laat staan daar 
recreatievoorzieningen te maken zoals zitbankjes 
of speeltoestellen. Zoals het plan nu voorligt 

vrees ik ook dat het een zeer uitnodigende plek 
wordt voor hangjeugd, met allerlei negatieve 
gevolgen zoals mogelijk vandalisme en zwerfvuil. 
 

• De waterpoelen en wadi’s zijn onwenselijk, 
omdat dit soort vochtige ruigtes inderdaad de 

biodiversiteit wel bevorderen, maar ook veel 

onwenselijke insecten zoals muggen en vliegen 
aantrekken, om nog maar niet te spreken van 
ratten en muizen. Het is nu al een toer om een 
malende molen waar graan en meel zijn te 
vrijwaren van ongedierte. Om nog maar niet te 
spreken van de jaarlijkse overlast van vliegen, 

muggen en andere insecten  
 

Veiligheid 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
Overlast 

Op dit moment is er bij de molen een plek waar 
mensen kunnen picknicken. Met de verandering van 
het wandelpad in het ontwerp, komt de picknickplek 

verder weg van de molen te staan. De 
veiligheidszone rondom de molen wordt beschermd 
door een afsluitbaar hek van draad en haag.  
 

 
 
 
 
Op dit moment zijn er rondom de molen en in het 
terrein ook sloten en greppels die ervoor moeten 

zorgen dat het lager liggende terrein niet te nat 

wordt. We zullen deze manier van water vasthouden 
ook in de toekomst gebruiken. Het worden nu alleen 
wadi’s en poelen genoemd. 
De meeste molens staan vrij in landschappen met 
een hoge biodiversiteit. De Dye Sprancke staat nu in 
een ecologisch ruiger gebied (met hoge 

vochtminnende bomen en struiken) dan in de 
toekomst.  
Een extra opmerking: Als er te veel insecten zijn, 

kunnen we extra plekken maken voor vogels die 
insecten eten en voor vleermuizen, zowel binnen als 
rondom het gebied. 

 
 
    

     

 


